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Inledning.

Det är dags att sammanfattaäret som har gått.Vi kan lugnt säga att intresset ftir vissa
aktiviteter inte har varit så stort.Ett intresse som däremot verkar hålla i sie är FEST.
Höstfesten och herresan drog många deltagare.

Ärsmötet ftirra året hölls på Sylvias klubblokal.Som traditionen är så avslutades årsmötet med
den sedvanliga pokertumeringen (Kenta vann).

Det finns många här i klubben att tacka,risken att glömma bort någon är stor.Därftir vill jag på
styrelsens vägnar TACKA alla som har sponsrat.lånat ut,hjälpt till,för allt.Tack vare er så har
mycket gätt att genomftira,och det till en billig penning.

Om man ser lite framåt så ser det bra ut.Vi har en budget som ligger i balans,vi har herresan
som inte tappar deltagare (snarare ökar),vi har höstfestem,vi har grabbhalvan,vi har
ideerrmm.

Jag ser fram emot verksamhetsåret 2002.

Ordftirande/B engt Hultkrantz.

GO.KART.

Tyvän så blev uppslutningen till årets go-karttävling inte så stor.Det gick ryckten om att det
var innebadyträningen samtidigt.Vi var fem stycken som snurrade runt på Kråkvila.
Segrare i årets tävling blev Benka med Dalmo tätt bakom.

Benet.H



Tennis.

Tsk - Westrias tennisturnering avgjordes på Aby Tk:s grusbanor en lördagsförmiddag
ijuni 01. Medverkande . Johan & Jonatan, Tomas A, Håta, Håkan K, Håkan A samt
Matz J. För att forenkla och forcera duellerna i sommarvärmen något, spelade vi
bordtennisset till 21 bollar. Det visade i stället ta längre tid en väntat, så någon
segrare var svårt att kora. Men trevligt och svettigt var det.

Matz.J

Höstfest.

Lördagen den27 oktober samlades vi 41 festdeltagare vid samlingslokalen Skarptorp
för andra året i rad. Redan vid fördrinken blev vi strömlösa p.g.a. att musikernas
anläggning förmodligen belastade nätet for mycket. Men problemet löstes tämligen
kvickt.
Kenta hälsade alla varsågoda att ta för sig av den utsökta smakrika Thaibuff6n som
dukades upp. Benka passade på att under fönätten bestående av thaiköttbullar i

soppa ( mycket gott) hälsa oss välkomna, och samtidigt passa på att tacka Kenta för
gästfriheten på vår herresa tidigare i september. Vi hunade för 4O-äringen på plats
och sände några tankar till den andre jubilaren "musen" som hade varit klåfingrig och
skadat sig.

Thaibuff6n var minst sagt succ6. Och när middagen var avklarad satte musiken
igång.Peter & Mickes tvåmannaband underhöll oss i olika set enda fram till
småtimmarna, med blandad repertoar. Nog märkes det att de varit i

dansbandssvängen, vilket mycket riktigt påpekades av undertecknad vi ett flertal
tillfällen, men dansgolvet var ofta packat, och det ger ett gott betyg till musiken.

Håtas lotteri inbringade en stadig kassa, och det var inte konstigt med dom
lottprisema, med det var fina vinster. Styrelsen beslutade snabbt att 500 kronor av
överskottet på lotteriet skulle skänkas till rädda barnen, och det är gjort - se
kassarapport.

Bästa huvudbonad vanns av Håkan A iklädd badmössa samt Mimmi vilka erhöll ära
och berommelse samt fina priser halleluja. Snyggt gjort båda två.

Efter och under kaffe med avec, startades den stora påsättningstävlingen under
Basses regi. Attributen var madrasspump samt ballong. Håta & Johans fru Annicka
vann i stor stil???????.
Denna tävling kan inte beskrivas i ord den måste ses. Man kan nog med största
såkerhet kalla det för året största westria garv.

Maten Musiken Gästerna Baren Tävlingarna Priserna allt höll högsta klass.

Vi är fortfarande jåttenöjda,

FESTKOMMffTEN / MJ



Hockeylir

Den 21 april hölls årets TSK Westria m?lsterskap i hockeyspel. Platsen fiir håindelsen var,
liksom många tidigare år, i Johan K:s ft)reningslokal på Rambogatan. Endast gjg medlemmar
(Johan, Håt4 Lelle Ö, Kecke, Göran, Micke J och Mikon) kom till start och turneringen fick
tyvtirr lite B-VM karakttir p g aatt så få kunde/ville vara med. (Även om man maste
konstatera att de bästa var med iindå, eller hur Palm?).

Efter gruppspel där alla mötte alla stod det klart att Lelle Ö och Kecke skulle göra upp i en
semifinal och Göran och Micke J i den andra. Kecke slos Lelle med 2-1 och Göran vann över
Micke med 3-1.

Finaldags! Undertecknad var ganska hoppfull då "det stod och vägde" vid det tidigare mötet i
gruppspelet, men nu var det klasskillnad! Kecke vann till slut med hela4-l och det var bara
att gratulera "Klittan" till slutsegern.

Vad mer att rapportera från denna eftermiddagkväll?

-Att ftirutom deltagarna så var Lappen niirvarande och att Masse tittade in-
-Att rundpingis med "handflateracket" engagerar mer iin hockeyspelet.
-Att finalen maste varit kass eftersom de enda som verkade bry sig var finalisterna. Vart tog
vågen vägen? Lite längtar man tillbaka till mästerskapen i början av 90-talet.
-Att Kecke ca 10 sekunder efter slutsignalen per telefon meddelat Palm resultatet.
-Att korven var god.

Till sist ett stort tack till Johan K ftir att Du ordnade lokalen, städade mm.

GS

Styrelsemiddag

Torsdagen den 16 augusti hölls traditionsenlig middag ftir de styrelseledamöter som i
samband med årsmötet i februari avslutade sina mandatperioder _ Zwett+ Göran, Lelle Ö och
Basse. (Basse kunde dock tyviirr inte niirvara eftersom K-salat verksamheten hade andra
planer).

Förutom nuvarande styrelse, var huvudsponsorn Kenta G (såirskilt inbjuden enligt
styrelsebeslut), Tomas A och Lelle G närvarande. Tomas och Lelle avslutade ju sina
styrelseuppdrag ftir några år sedan, men hade nu efter en mycket omfattande och utforlig
internutredning, funnits uppfulla kraven ftir att ffi middagen.

Vi som var nåirvarande hade en trevlig kväll på Pappa Grapp4 de avgående ledamöterna
delade gärna med sig av sina erfarenheter till de nya och som alltid blev det en hel del tugg
om TSK Westria, framtiden och minnen. (Inte så mycket Hund-Fia den hiir gången, faktiskt!)

Som kassör konstaterar man också att av de sex som blev bjudna, valde tre rätt efter smak och
tre det dyraste! (Övriga som betalade sjalv valde i huvudsak det billigaste!)

GS



grabbhalvar,
2001 ars grabbhalva blev en ännu större succ6, med 30 GRABBAR anmälda.

MEN 8 POJKAR kom inte till start, av olika anledningar! Dom var:

Claes Elfuing. Orsak: GAV FAAN IT.
Micke Palm. Orsak: VISTE INTE I VILKEN STAD HAN VAR I.
Ralf Netterlid. OrsaK: HÄRT HÄLLEN HEMIFRÄN.
Peter Bengtsson. Orsak: ARBETE ?

Kent Gillaker. Orsak: GJORDE SALLAD.
Mats Jacobsson. Orsak: HYPOKONDRIKER.
Jonas Eriksson. Orsak: VÄRD AV BARN.
Kenneth Orest. Orsak. GAV FAAN IT.

Men som dom flesta vet så har två av POJKARNA sprungit en alternativ
grabbhalva, något lättklädda (se julkort).

Vi som hade bestämt oss for att springa träffades en halvtimma innan vid
Bishops arms, för att inte missa uppvåirmningen.

Nåir startskottet gick, gick vi. Utom Lelle G som hade gett sig den på att krossa

Benka (se resultat).

TSK Wesfrias resultat:

1. Hakan Arvidsson 22,34 18. Zwetta 31,35

2. Mikael Jonsson 24,03 19. Mikon 34,11

3. Joel Carlsson 24,40 20. Lelle G 34,17

4. Martin Östlund 24,57 21. Benka H 34,20

5. Totte Windr 25,02 22.PelleD 34,25

6. Hans Karlsson 25,09 23. Johan C 34,35

7 . Tomas Månsson 25,20
8. Göran Snigeln 25,26
9. Stefan Månsson 25,33
10. Alex Hultqrans 27,38
11. Erik Carlsson 27,41
12. Henrik Netterlid 28,17
13. Anders Roxtröm 28,18
14. Hta Carlsson 28,22

15. Lelle Östlund 29,35

16. Crille Svensson 30,01

17. Tomas Svensson 30,06
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Herresan hösten 2001

Fredagen den 14 september träffades vi 21 forväntansfulla resenärer på väg till KG:s land vid

Smedby IP. Fem bilar på väg till Sö. Finnö och vidare ftird till Gränö.

Ronny Nilsson mötte upp med sin fiskekutter, och vi var ute på o-plats på nolltid.

På fredagskvällen pös det ur ölburkar och efter vårt forsta fredagsmöte som Benka höll i

med tveksam framgång p.g.a. vissa störande element ( Håta ). Bäddarna delades ut med

omsorg av undertecknad, strategin var noga genomtänkt. Efter det blev det korvgrillning
med extra god Rydbergs räksallad och ännu mera ö1.

Natten blev sen lor vissa ( Kecke & Palm), men alla vi öwiga ansvarstagande medlemmar

knöt oss relativt tidigt. Fredagen gav avslutningsvis en god lorsmak av vad som komma skall.

Lördagen började tidigt ör vissa med Jåger & Bäirsa ( Magnus Lappen Totte). Frukosten

började dukas upp vid 10-snåret. Tomas A fick sitt morgonkaffe och det lugnade honom

betydligt.

På örmiddagen fiskade några, en del badade frivilliE andra o. Men nästan alla ölade i gammal

fin dynamit-Harry-anda.

Basse & Palm fick fordelen att lufta sig ordentligt på lerig stig i bara kalsongerna, p.g.a.

att de anmält sig till grabbhalvan utan att deltaga. De fick svära en ed infor lagman Håta
( den fullkomlige ) Karlsson, på att de aldrig mer skall göra om samma misstag.

Sista varvet kom de tillbaka med granruskor över prinskorvarna och med kalsongerna i näven

till allas jubel. Tack for den olorglömliga uppvisningen i dårskap.

Håta och Johan åkte vattenskidor, samtidigt som undertecknad och medarbetare startade med

dagens middag. Entrecoten var till största delar superb till andra delar ruttna p.g.a.skadad

vacc. Men resultatet blev ändå riktiE bra, och tillsammans med potatislyxsallad en jättegod

lordagsmiddag. Leverantören av köttet hade redan innan middagen hittat kudden och sov till
allas fortvivlan till morgonen därpå.

Måsse passade på att vinna kulstötartävlingen under eftermiddagen, en eftermiddag dåir vi satt

lite utgrupperade i olika samtal under en underbar sensommarsol. Vi hade återigen en otrolig
tur med vädret, därav den stora åtgången på ol, briinnvin & vin.

Kvällen avslutades med kaffe, kortspel & TP. De flesta var i säng vid l2-slaget.
Dagen därpå städning och frukost samt hemresa. Jag ger Er gott betyg for städning och gott

uppörande.

Ni iir valkomna tillbaks.

Hiilsningar / KG



1.

2.
?

Plats: Smedby lP

'Benka" Hultqrantz hålsade samtliga vålkcmna och förklarade mötet öppnat.
Dagordningen godkändes av mötet.
"Benka" Huftqrantz valdes till mötets ordforande.

4. Till sekreterare valdes "Peppe" Nilson.
5. Johan Karlsson och Michael "Mikon" Wåmer utsågs tilliusteringsmän.
6, Kallelsen till mötet godkändes.
7. Vid genomgången av årsredovisningen passade Benka på att tacka medlemmama för

hjälpen under det gångna året. Trots överenskommelse med Benka så spurtade Lelle i
grabbhalvan. Efter detta godkåndes årsredovisningen.

8. Revisorernas redovisning föredrogs, Inga synpunker utom dom som finns i

Revi sion sberåttelsen framkom.
9. Balans- och resultaträkningen föredrogs. Arets resultat + 19 307:- Budget + t5 000:-

Förklaring till det positiva resultatet gentemot budget rar att ingen jubileums skrift
trycktes. Flytt av kostnader mellan resa (budget 10 000 resultat: 2 000) och fest (budget:
2 00 resultat I 0C0) har även gjorts.17 st overaller finn fortfarande kvar. Ärets tillgånqar
är ca 50 000:- medans det var budgeterat 42 000:-" Budgeten för nästa år år lagd under
d en fö rutsättn i ngen att wh iskyl otteriet kvarstår.

10. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2001 års verksamhet.
11, Michael "Mikon" Wämer, Håkan Arvedssson och Torsten "Totte" Winår valdes enligt

valberedningens förslag till nya styrelseledamöter på två år.
12. Till revisorer valdes Stefan Wadskog och Jonas Eriksson.
13. Till r,,alberedning valdes Kenneth "Kecke" Orest och Håkan "Håta" Karlsson"
14. Medlemsavgiften på 300 kronor kvarstår åven i år. Whiskylotteriet fortsätter som tidigare.
15. Urban Erixson valdes in som ny medlem i klubben" Mikael Johnsson uttråder ur klubben
16. Punkten bordlades.
17. Övriga frågor

a. Förslag tillårets henesa
Mon { camping, åventyrsbana)
Kora maskiner mm i Linköping
Eko tur (paddla, cykla, vandra)
Finnkampen
Kentas land

Styrelsen undersöker och beslutar om

Styrelsen
Håkan A.rvedsson
Zwetta
Zwetta
Tomas

lämplig henesa. Budget 10 000:-
b. Pingisturnering

Klättring inne eller ute
Landskamp
Båtresa titl England och titta på fotboll (Kecke kollar upp)
Trav på Mantorp
Tennis
Skidresa, styrelsen undersöker intresse och möjligheter
Kråffiske
Höstfest
Styrelsen avgör från aktivitet till aktivitet om det kan vara lämpligt med familjen.

c. Whiskylotteriet fortsätter som vanlig.
Förslag på nya inkomstbringande aktiviteter lämnas till styrelsen

d. Benka väckte frågan om antalet styrelsemedlemmar ska fortsätta att vara 7. Efter
diskussion beslutades att inga ändringar av stadgama ska ske.
Kopia av stadgama delades ut under mötet.



e. Tillgångar:49 582:-
Styrelsen har ansvar ffir att dom ekonomiska tiltgånqama används vä|. Kenta G och
Basse undersöker om henesan år 2W4.

f . Basse och Jonas ärfustanangörertillårets Höstfest.
18. Mötet avslutades

Vid orotokollet

?'phffL
Peter Nilson

/'/r/e///,r
Johan Karlsson MichaelWärner


